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Naar aanleiding van agendapunt 15.8 Motie PvdA - CDA inzake voetbalkooi te Wateringen 
wil ik graag de komende paar minuten gebruik maken van mijn spreekrecht als burger. Twee 
weken geleden heeft Jos Waegemaekers, een van de bewoners van de Van Pruisenstraat, 
in de raadscommissie ruimte al uitgebreid stilgestaan bij het gelopen participatietraject die 
vanaf medio 2017 heeft plaatsgevonden rondom deze voetbalkooi. Ik had dan ook gehoopt 
dat er naar ons geluisterd zou worden, de bouw van het nieuwe speelveld nu eindelijk in 
gang gezet zou worden en ik hier vanavond niet zou hoeven staan. Helaas is het tegendeel 
waar Graag wil ik nu dan ook, als echte Wateringse en vanuit mijn rol als jonge moeder, 
mijn visie op deze kwestie belichten en, als stem vanuit de wijk, ingaan op de motie die nu 
wederom is ingediend.

Eerder is besloten, als uitkomst van dat participatietraject, een kooi te plaatsen van 7 bij 10 
meter. Hierbij is rekening gehouden met:

1. Het creëren van speelgelegenheid voor de doelgroep.
Het doet me goed om te zien dat de Gemeente Westland hier oog voor heeft en bereid is te 
investeren in voorzieningen voor onze kinderen. Wat betreft de doelgroep van de kooi zijn 
we het denk ik met elkaar eens dat dit kinderen en jongeren uit de wijk zouden moeten zijn, 
die samen een balletje willen trappen en geen groepen 18 plussers die met auto’s, scooters 
en veel kabaal onze doodlopende door scheuren om vervolgens hun auto weer vooraan in 
de staat asociaal op de stoep parkeren. We zien dat de jongeren uit onze eigen wijk op dat 
moment namelijk de kooi verlaten, omdat zij zich dan niet meer thuis voelen.

2. Minimaliseren van overlast voor omwonende.
Wanneer er een grote groep jong volwassenen in de kooi aanwezig is, hangt er een 
dreigende sfeer en hoor ik taalgebruik waar ik als jonge moeder niet echt blij van wordt Het 
laatste waar wij op zitten te wachten is dat kinderen uit onze buurt, zich straks niet prettig 
voelen om in hun eentje de wijk uit te fietsen of ’s avonds niet alleen naar VELO willen lopen 
om te gaan sporten. Gemeente Westland, is dit ook niet waar jullie je hard voor willen 
maken? Een fijne en veilige leefomgeving.

Nadat vorige keer dreigde dit plan vanuit het participatietraject niet uitgevoerd te worden, zijn 
er in de wijk ruim 60 handtekeningen opgehaald van bewoners die vinden dat het plan met 
de kooi van 7 bij 10 uitgevoerd moet worden. Op 19 juli 2019 is er door de gemeente naar 
zo’n 170 omwonenden een brief gestuurd om hen te informeren dat er een besluit is 
qenomen over de invulling van de voetbalkooi, een kooi van 7 bij 10 meter. De wethouder 
qaf in de raadscommissie ruimte reeds aan dat hiervan slechts drie mensen, van deze 170, 
op de brief heeft gereageerd door middel van vragen. Het lijkt mij inmiddels overduidelijk wat 
de wens van de bewoners is en dat hier een nauwgezet democratisch proces is gevolgd.

Echter ligt er nu weer een motie, wordt er wederom geprobeerd de uitkomst uit het 
participatietraject naast zich neer te leggen, spreekt het AD inmiddels van ‘Opnieuw 
speeltuinsoap in Wateringen’ en heerst bij ons als bewoners het gevoel dat wij door de 
qemeente niet serieus genomen worden. Terwijl wij als bewoners alleen maar op zoek zijn 
naar een veilige en gemoedelijke leefomgeving met leuke en passende speelfaciliteiten voor
onze kinderen.

Ik begrijp daarnaast dat het feit ‘er niet eens een penalty genomen kan worden’ in de kooi 
van 7 bij 10 meter ook al opgelost is door een samenwerking te zoeken met omniveremging 
VELO. Op steenworp afstand liggen hier inderdaad grote velden die in de wens van een 
‘enorme voetbalkooi’ kunnen voorzien.



Ik als jonge moeder van een tweeling ben dus absoluut vóór speelgelegenheid in onze buurt. 
Ik spreek de wens uit, namens iedereen uit het participatietraject en alle handtekeningen die 
er gezet zijn, dat deze motie wordt verworpen en er met een mooie voetbalkooi van 7 bij 10 
meter een gemoedelijke en veilige leefomgeving gerealiseerd wordt met daarin 
speelgelegenheid waar kinderen en jongeren uit onze wijk met veel plezier gebruik van 
kunnen maken. Bedankt!


